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ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: nowego przystanku PKP przy osiedlu Kopernika 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na podstawie art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1991 r. o samorządzie gminnym (tekst 

jednolity Dz. U. 2015 poz. 1515) proszę o informacje dotyczące budowy nowego przystanku 

PKP przy osiedlu Kopernika.  

  

W związku z już trwającą przebudową stacji Łabędy i planowaną budową nowego przystanku 

PKP przy osiedlu Kopernika, w imieniu mieszkańców i własnym, proszę o udzielnie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1. Kiedy zaczną się prace związane z realizacją tego przedsięwzięcia                               

przy oś. Kopernika? 

2. Jaka jest przewidywana ilość drzew, które zostaną ścięte podczas realizacji tej 

inwestycji? 

3. Czy planuje się likwidację ogródków działkowych przy realizacji tej inwestycji? 

Jeżeli tak, to proszę o podanie lokalizacji i ich ilości. 

 

Z wyrazami szacunku, 

Agnieszka Filipkowska 

……………………………………………. 

radna Rady Miasta Gliwice 


